
Општина Сурчин 
Састанку са потпредседником Владе проф. др Зораном Михајловић и њеним тимом испред  
општине Сурчин присуствовали су: 
Весна Шаловић, председник општине Сурчин 
Стеван Шуша, председник Скупштине Сурчин 
Бранислав Вујић, саветник председника општине Сурчин 
У домену путне инфраструктуре на територији општине, један од проблема је питање 
деонице Бољевци – Јаково која је у надлежности Града Београда и ЈП Путеви Србијe. Ова 
ситуација ће бити решена тако што ће Влада Републике Србије на предлог Министарства 
Закључком омогућити Дирекцији за путеве Града Београда завршетак започетих радова на 
напред поменутој деоници. 
Када је у питању изградња преосталих фаза „Сремске газеле”, успостављена је комуникација  
са градским властима и донета је одлука да се пројекат уврсти у приоритетне за 2015. годину. 
У области грађевине постоји потреба за израдом и усвајањем урбанистичких планова за  
Сурчин, Добановце и Јаково, који су неопходни, између осталог, и ради издавања  
грађевинских дозвола инвеститорима. На ову тему ће бити одржани састанци са  
представницима министарства ради дефинисања јасних смерница за даље поступање. 
Такође, општина Сурчин се суочава са проблемом нелегалне градње, и тим поводом је дат  
налог Републичкој урбанистичкој инспекцији да се одржи састанак и питање реши на нивоу  
Републике, Града и Општине. 
На крају, међу важним проблемима је изградња секундарне канализационе мреже за коју су  
потребна већа новчана средства. Као могуће решење тим потпредседника је упознао челнике  
општине са могућношћу уговарања посла по моделу јавно-приватног партнерства и остаје на 
располагању за све даље информације о неопходним корацима у процесу. 


